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ref-‐130204	  

HJEMLØSES	  	  LANDSORGANISATION	  	  SAND	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  HOVEDSTADSUDVALGET	  

	  

SAND	  	  HOVEDSTADEN	  

	  

	  

REFERAT	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   

BESTYRELSESMØDE	  	  D.	  4.	  	  FEBRUAR	  	  2013	  

	  

	  

Fremmødte:	  	  	   Ole	  B.	  Larsen	  [Ole	  B],	  Ole	  Svendsen	  [Ole	  S],	  medl.	  best.	  &	  forr.udv.	  
Edmund	  S.	  Jacobsen,	  medl.	  best.	  

	   Steen	  Rosenquist,	  medl.	  forr.udv.	  
Jens	  Vestergård,	  Kenneth	  E.	  Eriksen,	  medl.	  SAND	  H	  

	   Ole	  Skou	  [Ole	  §],	  sekretariatet	  

Afbud:	   Gitte	  Smith,	  medl.	  forr.udv.	  

Ikke	  mødt:	   Gert	  Lindsgaard,	  Peter	  Merrild,	  Naja	  Berg,	  Kim	  Hasborg,	  medl.	  best.	  

Valgt	  som:	   Dirigent:	  	  Jens,	  	  	  	  	  	  Referent:	  	  Ole	  S	  

Det	  konstateres,	  at	  der	  med	  tre	  ud	  af	  fire	  medlemmer	  af	  forretningsudvalget	  er	  beslutningsdygtighed.	  

	  

Dagsorden	  godkendt.	  

Referat	  fra	  7.	  &	  16.	  januar	  godkendt.	  

Formanden	  informerer.	  
Der	  er	  førstehjælpskursus	  på	  kontoret	  d.	  18-‐19-‐20/3	  kl.	  9.00	  –	  13.00.	  
Billetter	  til	  Nytårskuren	  er	  kommet,	  der	  er	  kun	  200	  stk,	  så	  de	  skal	  ikke	  bare	  uddeles	  i	  flæng.	  Det	  
understreges,	  at	  kuren	  kun	  er	  for	  københavnere.	  Edmund	  foreslår,	  at	  vi	  tager	  et	  antal	  adgangskort	  med	  til	  
arrangementet	  på	  Chr.	  Havn,	  måske	  15-‐20	  stk	  hver.	  Edmund	  anmodes	  om	  at	  fremstille	  en	  plakat,	  han	  
påtager	  sig	  opgaven	  i	  samarbejde	  med	  Ole	  B.	  
Der	  er	  gældsrådgivning	  i	  Odense	  på	  onsdag	  d.	  6/2,	  samt	  14	  dage	  efter.	  
SAND	  fællesmøde	  i	  morgen,	  tirsdag	  d.	  5/2;	  Steen,	  Ole	  B,	  Jens	  &	  Kennneth	  deltager.	  
	  
Edmund	  fortæller,	  at	  ”Tænk	  med	  Hjertet”	  holder	  et	  arrangement	  på	  Chr.	  Havns	  Torv.	  Det	  er	  nogle	  
velmenende	  mennesker	  med	  overskud	  til	  at	  hjælpe;	  	  aktuelt	  her	  hjemløse,	  som	  tilbydes	  tøj	  og	  lidt	  at	  spise.	  
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Edmund	  har	  desuden	  udarbejdet	  en	  liste	  med	  frivillige,	  der	  gerne	  vil	  hjælpe	  til	  ved	  SAND	  H’s	  
arrangementer.	  
	  
Ole	  B	  vil	  gerne	  introduceres	  til	  det	  nye	  komfur,	  aftaler	  hvornår	  med	  Ole	  S.	  
	  
Kenneth	  oplyser,	  at	  han	  gerne	  påtager	  sig	  forefaldende	  opgaver.	  
	  
Kontorets	  indretning	  diskuteres;	  Kennneth	  oplyser,	  at	  Horserød	  Statsfængsel	  har	  et	  snedkeri,	  hvor	  de	  bl.a.	  
laver	  møbler	  til	  off.	  Institutioner,	  de	  kunne	  måske	  også	  lave	  et	  bord	  til	  os?	  Ole	  §	  udtaler,	  at	  de	  laver	  
udmærkede	  produkter,	  men	  leveringstiden	  er	  meeget	  lang.	  Steen	  &	  Edmund	  taler	  med	  snedkeriet	  på	  
Sundholm	  om	  at	  få	  det	  lavet	  der.	  Edmund	  foreslår,	  at	  vi	  får	  aflåselige	  skabe.	  
	  
Ole	  S	  skal	  til	  møde	  d.	  5/2	  med	  Kommunernes	  Landsforening	  om	  deres	  oplæg	  til	  en	  ny	  socialpolitik.	  
	  
Vi	  skal	  mødes	  med	  Ole	  §	  d.	  13/2	  kl.	  10.30	  om	  et	  høringssvar	  til	  Kbh’s	  Kommune	  om	  ”Kvalitetsstandarder	  for	  
botilbud”.	  
	  
Vi	  er	  enige	  om,	  at	  vi	  ikke	  vil	  afholde	  bestyrelsesmøder	  hos	  Hus	  Forbi;	  men	  derimod	  have	  en	  fast	  ugentlig	  
dag,	  hvor	  vi	  er	  repræsenteret	  på	  stedet.	  Det	  bliver	  onsdage	  kl.	  10.00	  –	  14.00,	  Jens	  står	  for	  det,	  i	  tilfælde	  af	  
forfald	  finder	  han	  en	  afløser	  blandt	  bestyrelsesmedlemmerne.	  
	  
Generalforsamlingen.	  
Ole	  B	  står	  for	  indkøb;	  kaffe,	  sodavand,	  smørrebrød	  fra	  caféen,	  med	  to	  hjælpere.	  
Vi	  mødes	  alle	  på	  kontoret	  kl.	  9.00.	  
Kenneth	  vil	  besøge	  Solvang	  og	  Skansegården,	  for	  at	  hænge	  plakat	  op,	  og	  måske	  få	  kontakt	  med	  nogle	  
beboere.	  
Alle	  der	  gør	  sådan,	  bedes	  rapportere	  tilbage	  til	  kontoret,	  så	  vi	  har	  styr	  på	  hvilke	  steder	  vi	  har	  været.	  
Ellers	  skal	  vi	  udsende	  materiale	  både	  som	  mail’s	  og	  alm.	  brevpost.	  Jens	  siger,	  at	  det	  er	  bedst	  at	  tage	  ud	  
personligt.	  
Vi	  skal	  forsøge	  at	  finde	  en	  kontaktperson	  på	  hver	  boform,	  som	  er	  villig	  til	  at	  tage	  et	  ansvar.	  
Vi	  skal	  også	  have	  en	  ordentlig	  skiltning,	  så	  det	  er	  muligt	  at	  finde	  frem	  til	  hvor	  vi	  holder	  generalforsamlingen.	  
Edmund	  tilbyder	  at	  lave	  stemmesedler;	  vi	  takker	  ja,	  og	  bliver	  enige	  om,	  at	  der	  skal	  være	  til	  5	  afstemninger.	  
Om	  muligt	  ser	  vi	  gerne,	  at	  Ask	  bliver	  ordstyrer,	  og	  Sofie	  referent.	  
	  
Computerne	  er	  forbeholdt	  SAND-‐arbejde,	  der	  må	  ikke	  lægges	  noget	  privat	  på,	  som	  ikke	  alle,	  der	  ellers	  er	  
berettigede	  til	  at	  bruge	  dem,	  kan	  åbne.	  Vi	  skal	  anskaffe	  en	  adapter	  mellem	  de	  nye	  computeres	  mini-‐USB-‐,	  
og	  et	  almindeligt	  USB-‐stik.	  
	  
Jens	  har	  været	  til	  konference	  om	  fattigdom;	  politikerne	  i	  debatpanelet	  var	  enige	  om,	  at	  der	  skal	  indføres	  en	  
fattigdomsgrænse.	  Der	  kommer	  et	  udkast	  derom	  til	  marts/april,	  Jens	  holder	  os	  andre	  underrettet.	  
	  
Edmund	  har,	  sammen	  med	  Ask,	  været	  på	  Overførstergården,	  i	  forbindelse	  med	  BINDEX.	  De	  holdt	  et	  møde	  
med	  beboerne,	  2	  af	  de	  i	  alt	  23	  deltog,	  samt	  to	  ansatte.	  Det	  ser	  ud	  til	  at	  komme	  til	  at	  køre.	  
	  
Edmund	  tager	  sig	  af	  Lærkehøj,	  vi	  skal	  også	  have	  besøgt	  beboerne.	  
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Steen	  og	  Edmund	  kontakter	  snedkeriet	  på	  Sundholm,	  og	  finder	  ud	  af	  hvem	  der	  er	  ansvarlig,	  når	  vi	  skal	  have	  
fremstilet	  vores	  bord.	  
	  
Ole	  B	  fortsætter	  sin	  higen	  og	  søgen	  efter	  et	  godt	  tilbud	  på	  mobilt	  bredbånd	  til	  de	  bærbare.	  
	  
Edmund	  er	  tovholder,	  når	  der	  skal	  laves	  en	  ”Artikel	  til	  avis	  angående	  rekruttering	  af	  tidligere	  hjemløse”.	  
	  
Orden	  på	  kontoret.	  
Jens	  har	  fået	  fjernet	  sin	  gamle	  bærbare,	  og	  ellers	  er	  vi	  enige	  om,	  at	  vi	  skal	  finde	  nogle	  arkiveringsmetoder.	  
	  
Indkommet	  forslag.	  
Steen	  har	  foreslået,	  at	  vi	  laver	  et	  arrangement	  med	  temaet:	  Hjemløs	  i	  egen	  bolig.	  
Alle	  synes,	  at	  det	  er	  en	  rigtig	  god	  idé,	  og	  vi	  skal	  gennemføre	  det.	  Der	  nedsættes	  en	  arbejdsgruppe,	  Steen	  er	  
tovholder,	  og	  Jens	  og	  Edmund	  er	  også	  med.	  
	  
Eventuelt.	  
Spiseaftener	  for	  hjemløse.	  Vi	  har	  fået	  nyt	  komfur,	  og	  noget	  køkkengrej	  til	  samme	  formål.	  
Til	  gennemførelse	  af	  dette	  projekt,	  nedsætter	  vi	  en	  arbejdsgruppe	  bestående	  af	  Ole	  B,	  Edmund,	  Steen	  og	  –	  
måske	  –	  Jens,	  Steen	  er	  tovholder.	  
	  
Edmund	  har	  opdaget,	  at	  der	  på	  kontoret	  forefindes	  en	  ubrugt	  og	  for	  tiden	  ubenyttet	  papirmappe	  i	  skind	  –	  
er	  det	  ikke	  noget	  sludder	  at	  skrive?,	  men	  referatet	  er	  snart	  færdigt,	  så	  der	  er	  nok	  ikke	  nogen	  der	  får	  læst	  så	  
langt	  –	  som	  han	  efter	  en	  livlig	  debat,	  får	  overdraget	  til	  låns.	  	  	  
	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Godkendt	  
	  

	  	  	  Kbh.	  d.	  4.	  marts	  	  2013	  	  	  ved	  bestyrelsesmødet	  
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